
Z á p i s n i c a
zo štvrtého zasadnutia Mestského zastupiteľstva Brezová pod Bradlom,

konaného 10. 6. 2015
________________________________________________________________________________ 

Prítomní:          Mgr. Eva Ušiaková     -      primátorka mesta
                           Ing. Viera Nemcová   -      prednostka MsÚ

Prítomní poslanci: (10)      -  podľa prezenčnej listiny
Neprítomný poslanec:(1)   -  Ján Jančí

R O K O V A N I E

     Na úvod rokovania štvrtého zasadnutia MsZ privítala primátorka mesta poslancov MsZ, riaditeľa 
TS mesta Brezová pod Bradlom, veliteľa DHZ, zamestnancov mesta a občanov mesta Brezová pod 
Bradlom. Oznámila čas 16.05 hod. za začatie rokovania MsZ. Konštatovala, že zasadnutie MsZ je 
uznášania schopné, na úvod bolo prítomných 8 z 11-tich poslancov. 
Primátorka  mesta  Mgr.  Eva  Ušiaková  oboznámila  s  programom  rokovania,  ktorý  poslanci 
jednomyseľne schválili.

1. P r o g r a m :

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ  
5. Správa o činnosti MsR 
6. Informácia o činnosti Dobrovoľného hasičského zboru za r. 2014
7. Plnenie rozpočtu k 31.3.2015
8. II. zmena rozpočtu mesta na rok 2015
9. Informácia o stave vymáhania pohľadávok
10. Návrh – Dodatok č. 3 k VZN č. 2/2012
11. Návrh na zriadenie dozornej rady a schválenie členov DR v MsL
12. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra
13. Návrh harmonogramu zasadnutí a činnosti MsZ na II. polrok 2015
14. Rôzne
15. Interpelácie poslancov
16. Záver 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 80/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 8                 proti: 0              zdržal sa: 0

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Primátorka mesta Mgr. Eva Ušiaková navrhla do návrhovej komisie Mgr. Martu Stančíkovú a Ing. 
Gabrielu Ciranovú, určila zapisovateľku Ing. Alžbetu Karlíkovú a určila overovateľov zápisnice 
Ing. Jána Mikulinu a p. Jozefa Ďuriša
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Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 81/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 8                 proti: 0              zdržal sa: 0

3. Pripomienky a námety obyvateľov
Ing. Ján Šuba sa opakovane vrátil k súdnemu sporu Bytový podnik Brezová pod Bradlom a Mesto 
Brezová pod Bradlom, zaujímal sa, či sa už uskutočnilo pojednávanie na súde, resp. či už mesto vie 
termín pojednávania. Zaujímal sa, aká je hodnota sporného majetku v zmysle znaleckého posudku, 
čo  je  v  ňom  zahrnuté.  Pani  primátorka  navrhla  Ing.  Šubovi  osobné  stretnutie  s  možnosťou 
nahliadnuť  do  znaleckého  posudku.  Ďalej  informoval  o  výsledkoch  vyúčtovania  a  výške 
nevrátených preplatkov ešte z r. 2009. 
Ing. Gabriela Ciranová upozornila, že ide o spor Bytový pod Brezová pod Bradlom a OSBD Senica, 
a teda mesto do tohto sporu nemôže nijako vstupovať. Odporučila, aby sa vlastníci bytov obrátili na 
konateľov spoločnosti Bytový podnik Brezová pod Bradlom a exekútora a informovali sa, kde sa 
podeli ich peniaze, aby pátrali po genéze celého sporu. 
Z  rozpravy  vzišiel  návrh  zorganizovať  spoločné  stretnutie  vedenia  mesta,  exekútora,  OSBD  a 
Bytového podniku Brezová pod Bradlom.

Dušan Šarudi s manželkou – ako noví vlastníci rekreačného zariadenia Partizán prejavili záujem o 
kúpu  priľahlých  pozemkov  od  mesta  a  odprezentovali  zámery  do  budúcnosti  –  vybudovanie 
oddychového parku, ihrisko, workoutový park.

Anna Pražienková, René Pavlík – vystúpili  za vlastníkov bytov, odberateľov tepla a TÚV od 
spoločnosti COFELY a poukázali na každoročný nárast cien. Pán Pavlík demonštroval pohyb cien 
od r. 2009 do r. 2015 konkrétnymi číslami (r. 2009 – m³ TÚV stál 12,03 €, v tomto roku január – 
apríl: 30,67 €). 
Po rozsiahlej diskusii k tejto problematike vzišla požiadavka, aby mesto zorganizovalo čo najskôr 
stretnutie so spoločnosťou COFELY, OSBD, vlastníkmi bytov, na ktorom by sa mal vysvetliť dôvod 
neustáleho nárastu tepla a TÚV. Taktiež požadujú informáciu, či sú dodržiavané podmienky zmluvy, 
keďže spoločnosť COFELY sľubovala najlacnejšie teplo a TÚV.

4. Správa o plnení uznesení MsZ
Písomný materiál  predložila  Ing.  Viera Nemcova,  prednostka MsÚ.  Poslanci  predloženú správy 
vzali na vedomie, bez pripomienok.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 82/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                 proti: 0              zdržal sa: 0

V rámci  správy o  plnení  uznesení  Ing.  Viera  Nemcová,  prednostka  MsÚ,  predložila  návrh  na 
zrušenie uznesenia č. 9/2012 zo dňa 22.2.2012,  ktorým MsZ schválilo:

A. predbežný súhlas na prevod nehnuteľností – časť parciel registra „E“ č. 223, 20795/1, 259/1, 
20792/2,  260,  274/3,  250,  275/2  a  275/3,  vo  výmere  cca  2360  m²  v  prospech  súčasných 
užívateľov pozemkov v záhradkovej  osade za cenu 6,50 €/m²,  ktorá je v súlade s  Cenovou 
mapou Mesta Brezová pod Bradlom (Zóna II.).
B. skutočnosť, že ide o prípad osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8c zákona č. 138/1991 Zb. 
o  majetku obcí,  v  znení  neskorších  predpisov ako i  Zásad hospodárenia  s  majetkom Mesta 
Brezová pod Bradlom, Čl. 6, bod 4, písm. c)
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Žiadatelia sú povinní opätovne predložiť žiadosť o kúpu pozemkov podľa nového vyhotoveného 
GP. Pri zameriavaní si Mesto Brezová pod Bradlom vyhradzuje účasť za účelom určenia hranice 
novo odčlenených pozemkov v zmysle zachovania vlastníctva ochranného pásma teplovodu.
Dôvodom zrušenia predmetného uznesenia je skončenie jeho platnosti v zmysle Čl. 6 bod 8 Zásad 
hospodárenia s majetkom Mesta Brezová pod Bradlom.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 84/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                 proti: 0              zdržal sa: 0

5. Správa o činnosti MsR
MsR zasadala 2. 6. 2015 a zaoberala sa prípravou materiálov na rokovanie MsZ dňa 10. 6. 2015. S 
činnosťou MsR oboznámil  Mgr.  Dušan Marko,  zástupca  primátorky.  MsR odporučila  zverejniť 
neplatičov, doplniť do uznesenia MsZ odmenu členov DR v  MsL, s.r.o., a to 30 €/osoba/štvrťrok. 
Pri vyhlásení voľby hlavného kontrolóra dať už do oznámenia, že môže podnikať a vykonávať inú 
zárobkovú činnosť,  deň nástupu do práce najneskôr 1.  10.  2015.  MsR ďalej odporučila,  aby sa 
pripravilo  uznesenie  MsZ,  ktorým  poslanci  schvália  Projektové  zámery  mesta  Brezová  pod 
Bradlom 2015 – 2020, ktoré spracoval p. Ján Valihora. 
Uznesením č. 4/2015 – MsR odporučila predložené materiály prerokovať na zasadnutí MsZ dňa 
10. 6. 2015.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 83/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                 proti: 0              zdržal sa: 0 

6. Informácia o činnosti Dobrovoľného hasičského zboru za r. 2014
Písomnú správu predložil veliteľ DHZ p. Dušan Michalička.  Za komisiu pre ekonomiku, správu 
majetku a podnikanie Ing. Ivan Bzdúšek navrhol zakúpiť nosidlá (nápad vzišiel pri akcii hľadanie 
stratenej osoby). Branislav Kovačech vyslovil myšlienku, či by sa nemohlo zorganizovať školenie 
pre starších vodičov v meste, prípadne spojiť so školením prvej pomoci. Túto myšlienku poslanci 
podporili, môže sa zrealizovať na jeseň.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 85/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                 proti: 0              zdržal sa: 0 

7. Plnenie rozpočtu k 31. 3. 2015
Materiál  bol  predložený  písomne.  Poslanci  k  nemu  nemali  pripomienky  a  správu  zobrali  na 
vedomie.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 86/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                 proti: 0              zdržal sa: 0 

8. II. zmena rozpočtu mesta na rok 2015
Materiál  bol  predložený  písomne.  So  stanoviskom  komisie  pre  ekonomiku,  správu  majetku  a 
podnikanie  oboznámil  Ing.  Ivan  Bzdúšek.  Skonštatoval,  že  v  zmene  sú  už  zapracované 
europrojekty, stavebný dozor, príjem z predaja nehnuteľnosti na Hornom rade. 
Branislav Kovačech sa vyjadril, že nebude hlasovať za II. zmenu rozpočtu z toho dôvodu, že nie je 
stotožnený  s  výdavkom  10  000,-  €  na  skatepark,  pretože  je  presvedčený,  že  tieto  finančné 
prostriedky by sa mali použiť na dôležitejšie aktivity v meste, a nie pre malú skupinu ľudí. 
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Rozpočet po II. zmene:

   v  €

z toho:

Bežné príjmy 2 579 806 17 981 2 597 787
Bežné výdavky 2 477 753 21 731 2 499 484
Prebytok bežného rozpočtu 102 053 - 3 750 98 303

Kapitálové príjmy 84 956 14 700 99 956
Kapitálové výdavky 1 017 001 15 000 1 032 001
Schodok kapitálového rozpočtu -932 045 -300 -932 345

               
Príjmové finančné operácie 968 843 0 968 843
Výdavkové finančné operácie 58 847 0 58 847
Hospodárenie z fin. operácií 909 996 0 909 996

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 87/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 8                    proti: 0              zdržal sa: 2

9. Informácia o stave vymáhania pohľadávok
Písomný materiál predložila Ing. Alena Jančia, ved. finančného oddelenia, správy daní a poplatkov. 
MsR a komisia  pre ekonomiku,  správu majetku a  podnikanie odporučila  zverejniť  neplatičov v 
zmysle platnej legislatívy.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 88/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                 proti: 0              zdržal sa: 0 

10. Návrh Dodatku č. 3 k VZN č. 2/2012 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie  povinnej 
školskej  dochádzky  v  základnej  škole, o výške  príspevku  zákonného  zástupcu   dieťaťa 
a žiaka na čiastočnú úhradu nákladov na dieťa a žiaka v školách  a školských zariadeniach 
v zriaďovateľskej  pôsobnosti  mesta  a o výške  príspevku  na  nákup  potravín  v školských 
jedálňach  v  zriaďovateľskej pôsobnosti mesta
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rozp. 2015 II. zmena po II. zmene
Príjmy celkom 3 633 605 32 681 3 666 286
Výdavky celkom 3 553 601 36 731 3 590 332
Hospodárenie obce celkom 80 004 -4 050 75 954



Návrh Dodatku č. 3 k VZN č. 2/2012 bol predložený písomne. Bol zverejnený na úradnej tabuli v 
zmysle platnej legislatívy na uplatnenie pripomienok fyzických a právnických osôb (§ 6 ods. 3 a 4 
zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení). V zákonom stanovenej lehote neboli doručené žiadne 
pripomienky. 
Miroslava Bartošová a Mgr. Eliška Reptová pripomenuli, že  kvôli zvýšenému poplatku sa môže 
znížiť  počet  žiakov,  pretože  veľa  detí  navštevuje  viacero  krúžkov.  Mgr.  Marta  Stančíková 
konštatovala, že návrh na zvýšenie príspevku bol prerokovaný a schválený v rade školy, aj rodičia 
boli informovaní a nemali výhrady.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 89/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                 proti: 0              zdržal sa: 0 

Keďže na rokovanie MsZ boli pozvaní aj hostia, aby prezentovali svoje zámery, dostali postupne 
slovo.

Ján Valihora
Predstavil projektové zámery mesta Brezová pod Bradlom na najbližších 5 rokov. Zdôraznil, že to 
nie je práca jednej osoby, ale množstvo úsilia, ktoré bolo venované regionálnemu rozvoju nášho 
mesta  za posledných 20 rokov,  pričom rozhodujúcim dokumentom je Akčný plán regionálneho 
rozvoja od Vladimíra Horňáka zo Skalice. Projektové zámery nie sú žiadna dogma, je to zásobník 
projektov  na  ďalšie  roky,  konkrétne  previazaný  s  jednotlivými  operačnými  programami  II. 
plánovacie obdobia EÚ na Slovensku. Poznamenal, že dôležitou súčasťou predloženého materiálu 
je stanovenie priorít (Príloha č. 15), ako aj vyčíslenie potreby finančných prostriedkov. Je to súbor 
projektov zameraných na rozvoj mesta i regiónu prostredníctvom Bradlianskeho areálu.
MsZ jednomyseľne schválilo Projektové zámery mesta Brezová pod Bradlom na roky 2015 – 2020 
a na dohľad nad ich realizáciou schválilo pracovnú skupinu v zložení: primátorka mesta, prednostka 
MsÚ, členovia MsR, p. J. Valihora.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 90/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                 proti: 0              zdržal sa: 0 

INOVIA
Zástupca spoločnosti INOVIA už bol v minulosti na rokovaní MsZ s ponukou výstavby nájomných 
bytov. Poznamenal,  že chce prezentovať zámer trochu ináč, predstavil  štúdiu rozvoja bývania v 
našom meste na základe dôkladnej analýzy súčasného stavu bývania (veková štruktúra, prírastky a 
úbytky obyvateľov, zamestnanosť, izbovitosť,...), z čoho vyplynul návrh vybudovať v našom meste 
jeden nájomný bytový dom s dvanástimi bytmi.  Podrobne vysvetlil  financovanie a  legislatívny 
proces nadobudnutia bytového domu do vlastníctva mesta.

MAXLINE TRADE, s.r.o.
Zástupca spoločnosti ponúkol výstavbu bioplynovej stanice v našom meste. Podrobne vysvetlil, čo 
to bioplynová stanica je, ako prebieha proces výroby energie z bioodpadu, výhody pre mesto. Po 
zrealizovaní stanice by spoločnosť mohla zamestnať troch ľudí.  Poslanci sa zaujímali, či nehrozí 
smrad,  čo by bolo potrebné urobiť  zo strany mesta  v prípade  realizácie,  ako by zabezpečovali 
potrebné množstvo bioodpadu a pod. 
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11. Návrh na zriadenie dozornej rady a schválenie členov DR v MsL
Na  základe  poslaneckého  návrhu  a  odporúčania  komisie  pre  ekonomiku,  správu  majetku  a 
podnikanie  MsZ schválilo  zriadenie  dozornej  rady v  spoločnosti  Mestské  lesy,  s.r.o.  so  sídlom 
Brezová pod Bradlom, Cesta SNP 245/2 v zložení: Ing. Gabriela Ciranová, Ing. Zdenko Žídek a 
Ing. Pavol Sedlák. Zároveň schválilo odmenu 30 €/osoba/štvrťrok.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 91/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                 proti: 0              zdržal sa: 0 

12. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra
Z  dôvodu  vzdania  sa  funkcie  hlavnej  kontrolórky  Ing.  Kataríny  Janovíčkovej  a  skončenia 
pracovného pomeru k 31. 5. 2015 MsZ vyhlásilo novú voľbu hlavného kontrolóra (HK) v zákonom 
stanovenej lehote. Skôr, než poslanci hlasovali o dni konania voľby HK, o spôsobe hlasovania, 
pracovnom  čase,  kvalifikačných  predpokladoch  a  náležitostiach  prihlášky,  prijali  uznesenie  č. 
92/2015, rozhodli o tom, že HK nemôže podnikať a vykonávať inú zárobkovú činnosť.
 
Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 92/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 5                   proti: 3                 zdržal sa: 2

Poslanci  potom vyhlásili  27.  júl  2015 za deň konania voľby HK, schválili  pracovný čas  18,75 
hod./týždeň, spôsob voľby tajným hlasovaním, určili kvalifikačné predpoklady, náležitosti prihlášky 
a deň nástupu do práce najneskôr 1. 10. 2015.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 93/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                   proti: 0                zdržal sa: 0

13. Harmonogram zasadnutí a činnosti MsZ na II. polrok
Návrh harmonogramu bol predložený písomne, doplnený o zasadnutie dňa 27. 7. 2015, na ktorom 
sa uskutoční voľba HK. Ďalšie termíny zasadnutí budú 30. 9. 2015 a 2. 12. 2015.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 94/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                   proti: 0                zdržal sa: 0

14. Rôzne
14.1 Štatút pamätnej izby Dušana Samuela Jurkoviča v Brezovej pod Bradlom
Návrh  štatútu  vypracoval  a  predložil  Mgr.  Matúš  Valihora,  odborný  pracovník  pamätnej  izby. 
Zriaďovateľom pamätnej izby je mesto. Štatút určuje zameranie pamätnej izby, jej poslanie, správu 
a hospodárenie. Štatút bol schválený bez pripomienok. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 95/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                   proti: 0                zdržal sa: 0

14.2 Personálny audit MsÚ Brezová pod Bradlom
Ing. Viera Nemcová, prednostka MsÚ, predložila materiál v písomnej podobe. Vzhľadom na to, že 
po  rozsiahlej  diskusii poslanci  konštatovali,  že  materiál  nie  je  postačujúci,  nemá  žiadnu 
vypovedaciu  hodnotu,  chýba  výstup  –  vyťaženosť  zamestnancov,  prípadné  premiestnenie 
zamestnancov, kumulovanie funkcií, poslanci o ňom nehlasovali. Odporučili primátorke mesta, aby 
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dala vypracovať  personálny audit  externej  spoločnosti.  Taktiež  sa  zhodli  na tom, že je  vhodné 
urobiť audit nielen na mestskom úrade, ale vo všetkých zložkách mesta (MsP, MHZ, MsK, CVČ, 
MŠ, ZŠ, ZUŠ, TS). 

14.3 Prevod nebytového priestoru na Hornom rade
Na úvod Mgr. Jaroslav Ciran, vedúci majetkového oddelenia a regionálneho rozvoja, informoval o 
výsledku obchodnej verejnej súťaže  na predaj nebytového priestoru na Hornom rade s. č. 568. V 
stanovenej lehote boli doručené na mestský úrad dve ponuky: ERKO, s.r.o., Hoštáky 779, Brezová 
pod Bradlom – cena: 15 200 €, splatnosť: 7 dní a Alžbeta Ikášová, D. Jurkoviča 420/21, Brezová 
pod Bradlom – cena: 14 700 €, splatnosť: 30 dní. Víťazom OVS sa stala spoločnosť ERKO, s.r.o.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 96/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                   proti: 0                zdržal sa: 0

14.4 Schválenie nominanta MUDr. Adriana Balážová na ocenenie Cena mesta
MsZ dodatočne prerokovalo a jednohlasne schválilo nomináciu MUDr. Adriany Balážovej na Cenu 
mesta za 30-ročnú prácu detskej lekárky v našom meste a za sociálnu a charitatívnu činnosť. 

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 97/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                   proti: 0                zdržal sa: 0

14.5 Schválenie memoranda o budúcej spolupráci
Na  návrh  členov  Komisie  pre  cestovný  ruch,  kultúru  a  miestne  tradície poslanci  jednohlasne 
schválili  Memorandum o budúcej  spolupráci  medzi  Mestom Brezová  pod  Bradlom a  Muzeom 
Jihovýchodní Moravy v Zlíně. Uvedený dokument bude potrebný pri predkladaní žiadostí o NFP v 
rámci projektu Cezhraničnej spolupráce.

Bol prečítaný a prijatý návrh uznesenia č. 98/2015 – príloha zápisnice.
Hlasovanie:     za: 10                   proti: 0                zdržal sa: 0

15. Interpelácie poslancov

Mgr. Eliška Reptová
- informovala sa, v akom štádiu je výrub drevín na Piešťanskej ulici,
- či už existuje odpoveď z VÚC na využitie haly v bývalej SOŠ (29.4.2015 zaslaný list, zatiaľ bez 
odpovede),
- zaujímala sa, či mesto našlo sociálneho pracovníka do nocľahárne – zatiaľ nie, do konca roka je 
problém vyriešený prostredníctvom MsP (dohody mimo pracovnej činnosti),

Miroslava Bartošová
-  upozornila  na  chýbajúce  tabule  pri  vstupe  do  mesta  od  Piešťan,  Hradišťa  pod  Vrátnom  s 
vyznačením Bradla a požiadala o odstránenie starých, neaktuálnych tabúľ  v meste (Mladosť, PK 
stavebniny, Tvarožek,...),
- tlmočila požiadavku zmrzlinára na námestí, aby bola doriešená jeho žiadosť na úpravu priestorov 
a  nájomná  zmluva  s  mestom  (  NZ  na  dobu  určitú  10-15  rokov,  financovanie  z  vlastných 
prostriedkov, preukázateľné náklady odpočítať z nájmu),
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Jozef Ďuriš
- informoval sa, v akom stave je chata na Bradle, či sú dodržané podmienky nájomnej zmluvy – 
odpovedala Ing. Nemcova a MUDr. Danková – okolie chaty je upratané, na chate sa býva,
- navrhol, či by sa nemohli opäť Novinky spod Bradla distribuovať do schránok a stanoviť pevný 
termín ich vydávania – momentálne sa o tom neuvažuje

Ing. Ján Mikulina
- pýtal sa, či nie je záujemca o kúpu reštaurácie Tvarožek – p. primátorka informovala, že vlastník 
ponúkol budovu mestu za 300 000 €,
-  chcel  počuť názor  poslancov, či  sa zaoberať myšlienkou spracovať informáciu o návštevnosti 
Bradla (diplomová práca, vyčleniť zamestnanca, kamery, resp. osloviť prevádzkovateľa chaty)

Mgr. Marta Stančíková
-  pýtala  sa,  či  má mesto informácie  o spoločnosti  KANAPA, či  už je  známy výsledok VO na 
čistenie mohyly (mesto zatiaľ nemá informácie, na čistenie mohyly prebieha VO)

Ing. Gabriela Ciranová
- požiadala poslancov o vyjadrenie,  či jej dajú prísľub na zmenu ÚP – vybudovanie súkromnej  
farmy, minibitúnku za ev. kostolom smerom k priehrade
p. Ďuriš sa opýtal, či výdavky spojené so zmenou ÚP sama zafinancuje
Návrh: odborný útvar zistí, koľko by zmena ÚP stála a na júlovom MsZ rozhodnúť, či do toho ísť

Ing. Ivan Bzdúšek 
- pochválil zrealizovanú opravu MK na Dr. Osuského asfaltovým postrekom

Branislav Kovačech
- pýtal sa, či budú mať poslanci preukazy (pripraví odd. VVS),
- navrhol, aby sa urobila zmena VZN  č. 3/2012 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní 
služieb na trhových miestach – možnosť predaja textilu a obuvi denne, okrem nedele,
- opraviť lavičky v parku J. Reptu, ostrihať živý plot,
- upozornil, aby TS viedli dôslednú evidenciu hrobových miest,
- opäť vyzvať p. Bučka, aby si upravil, vymaľoval priestory prevádzky

Mgr. Eliška Reptová
- podporila myšlienku vybudovania workautového ihriska (nielen Šarudiovci, ale aj v meste, napr. v 
areáli CVČ)
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  Týmto bol program štvrtého MsZ prerokovaný, primátorka mesta poďakovala za účasť a aktivitu 
poslancom MsZ a oznámila čas 22.30 hod. za skončenie zasadnutia MsZ.

Zapisovateľka: Ing. Alžbeta Karlíková

Overovatelia zápisnice:  Jozef Ďuriš

                                        Ing. Ján Mikulina

                                      

Mgr. Eva  U š i a k o v á Ing. Viera  N e m c o v á 
   primátorka mesta                      prednostka MsÚ
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